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Dialogmöte digitalt 
 

Datum 2024-02-12 
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MEDVERKANDE FRÅN UTSKOTTET FÖR HUNDÄGARUTBILDNING: 
Titti Godén  Sammankallande 
Johanna Jervgren UG Allmänlydnad 
Arne Jonsson  UG Avtalsinstruktörer 
Jenny Fritzon  UG Friskvård 
 

MEDVERKANDE FRÅN KANSLIET: 
Agneta Olsson Handläggare utskottet för hundägarutbildning 
 

MEDVERKANDE FRÅN DISTRIKT: 
Blekinge   Sara Olsson 
Gävleborg  Ulla Altskog 
Halland   Tomas Samuelsson 
Skaraborg  Annelie Karlsson Karjalainen 
Småland   Jessica Kraft 
Stockholm  Lisa Holmberg 
Sörmland  Anki Lindholm 
Uppland  Björn Rosenberg 
Värmland-Dal  Kicki Axelson 
Värmland-Dal  Linnea Gustavsson 

Värmland-Dal  Ingela Thorsell 
Västmanland   Peter Karlsson 
Västra  Mari Bergh 
Övre Norrland  Stephanie Robertsson 
Östergötland   Josefine Hermansson 
 
Dialogmötesledare Johanna Jervgren och Jenny Fritzon 
Sekreterare   Agneta Olsson 
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Jenny Fritzon hälsade alla deltagare välkomna och öppnade mötet. Jenny lämnade sedan över 
ordet till Titti Godén, som är ny sammankallande i utskottet för hundägarutbildning, och Titti 
presenterade sig kort för alla deltagarna. 

Jenny fortsatte sedan med allmän information från utskottet: 

- Jenny har tagit över efter Åsa Almgren som ansvarig för de hundägare som vill diplomera 
sig på distans inom Duktig Hund. 

- Efter genomförd instruktörsutbildning kan läraren/arrangören beställa nyckelringsband 
för ”Certifierad SBK Instruktör” till deltagarna via kansliet. Det kostar inget för arrangören, 
utan utskottet står för kostnaden. 

- Erbjudandet om ”Utbildningen i bruks-spår, uppletande och tävlingsförberedelser” riktad 
till instruktörer och lärare i SBK Utbildning kommer att fortsätta. Hittills har drygt 120 
personer genomfört utbildningen, och utskottet har nu betalt för upp till 200 deltagare. 

- Utskottet vill förtydliga att de som certifierade sig till specialsöksinstruktör enligt 
den tidigare utbildningsmodellen (direkt från grundmodulen) idag kan utbilda sig 
vidare till steg 2.  
Jessica Krafft: Det är ett önskemål att kursplanen för steg 2 läggs ut på hemsidan.  
Ingela Thorsell, UG Specialsök: Den kommer inom kort, liksom lärarhandledningen. 

Johanna Jervgren tog sedan över ordet och beskrev att det senaste halvåret varit turbulent, och 
att mycket av utskottets arbete stannade av i höstas. Nu i början av 2024 har arbetet kommit igång 
igen och Johanna informerade om några saker som är på gång. 

Det har inkommit många frågor gällande validering och hur det ska gå till. Det finns flera 
valideringsdokument sedan hösten 2022, men det saknas ännu för instruktör friskvård, specialsök 
och steg 2. Dessa dokument ska sammanställas så att de är klara till utskottets möte i mars. Det 
saknas även valideringsdokument för lärare steg 2, men innan det kan bli klart ska den pågående 
steg 2 lärarutbildningen utvärderas. 

Utöver de specifika valideringsdokumenten för varje specialisering ska UG Allmänlydnad göra ett 
underlag med instruktioner om hur en validering ska kunna gå till. Det ska finnas alternativ att 
välja mellan utifrån vilken person det är som ska valideras. När detta är klart kommer det att 
mejlas ut till de utbildningsansvariga i distrikten. 

Informationen om valideringsmöjligheterna har inte nått ut i organisationen. Det är viktigt att vi 
alla hjälps åt att sprida det till våra lokalklubbar och instruktörer. Det är viktigt att vi tar tillvara på 
den kompetens som finns ute i landet. Grundkravet för att kunna validera sig inom någon 
påbyggnad är att man är SBK Instruktör respektive SBK Lärare i grunden. Dessa båda 
grundutbildningar kan man inte validera sig till.  

På förekommen anledning vill utskottet göra ett förtydligande gällande vem som ska skriva under 
certifikat. När utbildningar arrangeras ute i distrikten så ska det ansvariga distriktet skriva under 
certifikaten till alla som gått utbildningen. Inte det distrikt som deltagaren kommer ifrån. 
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Det finns ett dokument på SBK:s hemsida från hösten 2022 med allmänna anvisningar som gäller 
både för instruktörs- och lärarutbildningar. Kansliet får i uppdrag att mejla ut dokumentet till 
alla utbildningsansvariga i distrikten samt även lägga med en länk till var det ligger på hemsidan.   

Johanna avslutade med en uppmaning till alla att uppdatera kontaktuppgifterna för alla 
ansvarsposter efter årsmötena. Vi behöver öka kommunikationen inom organisationen, och då är 
det viktigt med aktuella kontaktuppgifter i medlemssystemet. Om man inte har tillgång till 
medlemssystemet kan man be den medlemsansvarige i distriktet om inloggningsuppgifter.  
 
Inkomna frågor: 
1. Vilka sitter i utskottet? 

Titti Godén, sammankallande 
Johanna Jervgren, UG Allmänlydnad 
Arne Jonsson, UG Avtalsinstruktörer 
Carina Andersson, UG Bruks- och tävlingslydnad 
Jenny Fritzon, UG Friskvård 
Carina Norberg, UG Rallylydnad 
Lena Funseth Norberg, UG Specialsök 

Åsa Almgren har slutat i utskottet, så idag är posten som sammankallande i UG Naturbruk 
vakant och UG Patrullhund har lagts vilande. 

 
2. Zoom-licenserna 

I frågan om avslutande av Zoom-licenserna blev även utskottet lite tagna på sängen. 
Anledningen till de ändrade förutsättningarna är att Zoom har ändrat definition om vad som är 
en utbildningsorganisation. Brukshundklubben räknas inte som en utbildningsorganisation, 
och avtalet blev därmed mycket dyrare. 

Zoom är dock stort när det inom hundägarutbildning. Vetskap om det fanns inte i 
organisationen, men utskottet har nu sagt ifrån om detta. GS, Helene Öberg, ska se över vilka 
möjligheter som finns så vi får se vilka lösningar som finns. Utskottet kan dock inte lova något. 
Det finns möjlighet att söka bidrag centralt om ni i distrikten vill skaffa en egen licens. 

Titti Godén: Det kostar 2 000 till 2 500 kr för en licens om man ska kunna ha lite större möten. 
Bidraget man kan ansöka om är 1 000 kr under 2024, som en övergångsperiod.  

Ingela Thorsell: Hur löser vi detta i SBK Utbildning?  
Johanna Jervgren: Vi vet inte det i dagsläget men utskottet är på bollen. Det innebär ett 
avbräck i satsningen på att digitalisera utbildningarna.  

Lisa Holmberg: Teams är annars ett bra alternativ. Där kan man även spara filer med mera. 
Stephanie Robertsson: Skulle man kunna använda distriktets team i Teams för möten? 
 

3. Arvodering: kommer utskottet för hundägarutbildning att fatta beslut om det? 
I lärarhandledningen för SBK Instruktör Specialsök står angivet ett förslag på lämplig kostnad 
för utbildningen och vilken ersättning läraren bör få. Detta är olyckligt, och kostnader och 
liknande ska inte stå med i en lärarhandledning eller kursplan.  
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Johanna Jervgren förtydligade att utskottet inte har, och inte kan, fatta beslut om arvodering 
för instruktörsutbildningar. 

Det handlar om vad distrikt/lokalklubb är beredda att betala, och de skriver avtal med 
utbildaren. Distrikten och lokalklubbarna är egna juridiska personer, och centralt kan vi INTE 
gå in och besluta om det.  

Flera utbildare är avtalsinstruktörer och/eller avtalslärare och arbetar med detta. Ibland kan 
det vara svårt att hitta helt ideella personer.  

Lisa Holmberg: Som ny är det svårt att veta vad som är ett rimligt arvode, och det kan skilja 
mellan olika grenar.  
Johanna Jervgren: En god riktlinje är SGI som är 1 250 kr/dag. Viktigt att veta är dock att för 
belopp högre än 999 kr ansvarar man som utbetalare för de sociala avgifterna osv.  

De priser som tas ut för olika utbildningar varierar mycket och kan vara allt från 1 000 kr för en 
grundutbildning till 12 000 kr för en påbyggnadsutbildning rallylydnad. 

Jessica Krafft:  De flesta aktiva lärare har eget företag, och det är helt annorlunda för de som 
inte har det. Det kan generera väldigt stora skillnader i ersättning.  

 
Johanna Jervgren föreslog en ”laget runt” för att höra hur man gör med arvodering runtom i 
landet, och det konstaterades att förutsättningarna är väldigt olika i distrikten. 

Johanna tackade för genomgången, och föreslog att utskottet skulle kunna samla in uppgifter om 
kursavgifter och arvoden från alla distrikt och sedan göra en sammanställning. Denna kan sedan 
skickas ut som diskussionsunderlag till distrikten.  

Johanna fortsatte sedan mötet med att informera om planeringen för 2024.  

- Dialogmötena med distrikten ligger efter utskottets fysiska möten. Nästa fysiska möte är 
inte förrän i september.  Ingela Thorsell har önskemål om att ha ett extra dialogmöte innan 
dess med tanke på all osäkerheten som råder. 

- Under hösten 2024 planerar utskottet för att genomföra det från 2023 framflyttade 
Lärareventet. Datum kommer så fort det är klart.  

- Det är en pågående utbildning till SBK Lärare Specialsök, som har sin andra fysiska träff i 
april.  

- Under hösten ska det starta en utbildning till SBK Lärare. Utbildningen kommer att ha två 
fysiska träffar, vilka kommer att äga rum i Stockholmsregionen. 

- Under hösten ska det även starta en SBK Lärare Rallylydnad, preliminärt blir den fysiska 
träffen i Upplands Väsby. 

- Distriktskonferensen är digitalt ena året, fysiskt det andra. I år är det dags för en digital 
konferens, vilken preliminärt blir i november. Program kommer.  
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Övriga frågor: 
Ingela Thorsell: Det är angeläget att examinationsprotokollet blir reviderat och uppdaterat. 

Lisa Holmberg: Vi är flera som är nya. Kan vi få ha en liten sittning med utskottet för att bli 
uppdaterade på allt som ska göras som HUG i distriktet? 
Johanna Jervgren: Ja, vi kan absolut ordna en träff för alla nya. Mejla ert intresse till Agneta Olsson 
på kansliet efter mötet så ordnar vi det.  

Lisa Holmberg: Skulle vi kunna ha lite kunskapsutbyte? Vad är det bästa ni har gjort som D-HUG? 
Det vore bra att kunna få lite tips.  

Johanna tackade alla deltagarna för ett trevligt och givande möte och avslutade mötet. 

 
Vid tangenterna:  
Agneta Olsson 
Kansliet 


